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Heppen, 13 Maart 2001

VERSLAG   BEHEERRAAD  ABSO – BVOS

         Diest     5 Maart 2001

Aanwezig : Eric Hully (Voorz)
Jacques Hofmans
Olivier  Rihoux
Roger Aerts
Frans VandeMoortel
Jan Herremans (secretaris)

1.GOEDKEURING DAGORDER .

Dit is de eerste vergadering van de nieuwe beheerraad. De dagorder wijkt daarom af van de normale De voorzitter
houdt er aan de uittredende leden Jean Huygens en Willy Küpper te bedanken voor hun belangloze inzet.Hij
verwelkomt Olivier Rihoux en Frans VandeMoortel als nieuwe beheerraadsleden.

2. ADRESSEN , E-MAILS  en TELEFOONNUMMERS.

De gegevens van de beheerraadsleden worden uitgewisseld.U vindt deze in bijlage. Er worden tevens afspraken
gemaakt om de gegevens van de commissieleden ABSO-BVOS, FRSO en VVO uit te wisselen.
Wanneer deze beschikbaar zijn zullen ze in bijlage bekend gemaakt worden. Men kan deze eveneens vinden op de
betreffende web sites.

 3. STAATSBLAD .

De samenstelling van de nieuwe beheerraad zal in het staatsblad gepubliceerd worden.De uitgebreide versie met
beroepen en adressen van beheerders zal gebruikt worden.

4. SOCIALE ZETEL .

De sociale zetel wordt om praktische redenen behouden op
(1040) Brussel, Avenue Général Bernheim, n°31.
De reden waarom bij de aanpassing van de statuten voor dit adres gekozen werden zijn nog steeds dezelfde. De
rechtbank van 1ste aanleg is tweetalig en in het bezit van onze ledenlijsten. Het wijzigen van de zetel zou enkel tijd,
geld en moeite kosten zonder een wezenlijk voordeel op te brengen.

ABSO-BVOS
Secr. Herremans Jan
Meerhoef 12
B-3971 Heppen
Tel  + 32  11 34.33.01
Fax  + 32  11 34 38 48
Bart.Herremans@ping.be

Association Belge des Sports d’Orientation

Belgische Vereniging voor Oriëntatie Sporten

Belgischer Verband für Oriëntierungs  Sporte



5 . BELEIDSLIJNEN

Het lijkt de beheerraad gepast dat bij het begin van een beheersperiode even stilgestaan wordt bij de algemene
beleidslijnen van de federatie.
Er wordt opgemerkt dat in de huidige Belgische situatie het eigenlijk de liga’s zijn die bepalen welke evoluties
zullen gevolgd worden.  De rol van de beheerraad terzake ligt dan ook meer in het informeren over de
internationale tendensen, het coördineren en informeren tussen de liga’s.
Aandachtspunten terzake

•• De aandacht voor de mediatizering van de sport.
•• Het korter en intenser maken van de competities.
•• Het respect voor de natuur ( zuiverheid).
•• De relaties met de overheid, gemeenten, Bos en groen.
•• De relaties met sportinstanties, BOIC, ADEPS, BLOSO.

6 . TAAKVERDELING BEHEERRAADSLEDEN.

Eric Hully Voorzitter
Roger Aerts Ondervoorzitter en beheerraadafgevaardigde in de Technische commissie.
Jacques Hofmans Schatbewaarder.
Olivier Rihoux Coördinator informatica
Frans VandeMoortel Beheerraadslid . 
Jan Herremans Secretaris Generaal en beheerraadafgevaardigde in de Ploegencommissie.

7. SAMENSTELLING COMMISSIES.

7.1. Ploegencommissie.

FRSO: J.N.Debehogne, Herman Mackels en Jacques Silvestre.
VVO : Dominique Schutjes, Yves Ooms, Bart VandeMoortel en Jan Herremans.

7.2.Technische  Commissie.

FRSO: Serge Dery en Guy Wullepit.
VVO: Roger Aerts, Rudy Rooman, Noël Nijsten, Jef Den Trooster en Bart VandeMoortel.

De VVO beheerraadsleden stellen zich vragen bij de ondervertegenwoordiging  van FRSO in deze
commissie. De FRSO beheerders zien hierin geen probleem.
Ze hebben geen eigen FRSO kaartenkadaster zodat geen kadasterbeheerder kan uitgestuurd.
De nationale kadasterbeheerder en de vertegenwoordiger beheerraad zijn toevallig beiden VVO leden.

7.3 Tuchtcommissie.

Roger Aerts zal de huidige leden van de commissies aanschrijven; hen een kopij van de huidige reglementen voor
commentaar opsturen en hun interesse voor zitting bij eventuele concrete gevallen peilen.   



8. SPECIFIEKE TAKEN COMMISSIES.

 Alhoewel de beheerraad zich realiseert dat het overdreven meegeven van richtlijnen aan de commissies de
autonome werking van deze commissies hindert meent men toch dat men de algemene richting waarin gewerkt
dient te worden moet aanduiden. Een aantal startcriteria dient meegegeven te worden.

8.1.Technische Commissie.

• Korte afstand.

Het is duidelijk dat er internationaal een tendens is om de wedstrijden korter en attractiever te maken. De nieuwe
IOF commissie ter zake stelt zelfs dat de totale duur van een wedstrijd de 2 uur niet mag overschrijden.
De commissie wordt gevraagd een formule uit te werken die

• aantrekkelijk is voor de deelnemer.
• niet te belastend is voor de organisator.
• geen nieuwe informatica vereist.
• Rekening houdt met de beperkingen opgelegd door Bos en Groen.

•• Kalender prioriteiten.
 

 Tijdens de vorige A.V. bleek duidelijk dat er nood is aan een aantal objectieve criteria waarmee het toekennen van
nationale wedstrijden dient te geschieden.
 De technische commissie wordt verzocht dit verder uit te werken.
 De beheerraad is van mening dat het probleem kan vereenvoudigd worden door het inrichten van minder nationales
en deze meer te spreiden. Belangrijk terzake is dat een te grote concentratie van nationales zoals die zich nu stelt in
April en September de regionale werking en dus ook de ledenwerving volledig stillegt.
 Eric Hully werkt een voorstel van kalender uit dat als startpunt van de discussie kan gebruikt worden.

 
•• Kaartenkadaster
 

 De beheerraad betreurt het afwezig zijn van een jaarrapport op de A.V.
 Dit jaarrapport is nu wel in bijlage toegevoegd.
 De liga’s wordt met aandrang gevraagd de opmerkingen terzake aan Jef  DenTrooster, die het nationale kadaster
beheert, door te sturen.
 Vooral vrijgekomen kaarten, die onder een andere naam en mits kleine wijzigingen werden hertekend dienen
gecorrigeerd.
 De commissie wordt gevraagd zijn aanbevelingen i.v.m.  eventuele aanpassingen van het desbetreffende reglement
kenbaar te maken.
 Een van de knelpunten is hierin de kaarten in het Brusselse.
 Deze zaak wordt andermaal uitvoerig besproken.
 De S.G. preciseert de bedoeling van de in het verslag van 29/11/00 vermelde opmerking.
 De opmerking ten opzichte van de kaartenreservaties in het Brusselse was algemeen bedoeld en wil benadrukken
dat respect van het reglement in al zijn aspecten op dit moment en in deze materie belangrijk is. Het aanhalen van
gelijkaardige precedenten kan niet als excuus aanvaard worden.
 ASUB wordt terzake niet geviseerd. De S.G. is het volkomen eens met de stelling dat ASUB tot de beter
georganiseerde clubs behoort die de bestaande reglementen in de mate van het mogelijke respecteert.
 Indien het verslag de indruk wekte dat dit niet het geval is wil de S.G. dit hiermee rechtzetten.
 Het dient echter voor iedereen duidelijk te zijn dat het voor VVO levensnoodzakelijk is dat in het Brusselse kan
georganiseerd worden .
 De bedoeling moet duidelijk zijn dat bij nieuwe kaarten door beide liga’s overlegd wordt hoe de terreinen optimaal
gebruikt worden.
 VVO rekent er verder op dat op bestaande kaarten in de nabije toekomst kan ingericht worden door een VVO club.
Het ligt voor de hand dat de club eigenaar van de kaart hiervoor vergoed dient te worden.

 



 
• Evaluaties.

 De beheerraad hoopt dat de schriftelijke evaluaties terug in ere hersteld worden nu de technische commissie zijn
normaal vergaderschema heeft hervat.
 

8.2. Ploegencommissie.

• Het gouden kompas is aan een opfrisbeurt toe.
 De beheerraad vraagt de ploegencommissie de formule aan te passen zodat meer mensen
kunnen stemmen, enkel de sportieve prestaties beloond worden en een meer nationaal
stemgedrag primeert.
 

• De uitreiking voor dit jaar gebeurt op de nationale 4 in Ferrièrres.
 

 8.3. Tuchtcommissie
 

• Zie punt 7.3 in de hoop dat we dit nooit dienen toe te passen.

9. Kalender 2002

De probleemdatums werden opgevuld. Bij enkele ontbreken nog de plaats van het gebeuren.
De technische commissie wordt verzocht op te volgen en aan te vullen.
De huidige status vindt men in bijlage.

10. Drie daagse van België 2004 en 2005

Er wordt nog gepoogd hiervoor inrichters te vinden.

11. Kaarten Brusselse

Zie punt 8.1 Technische commissie.

•• Volgende vergadering: Woensdag 6 Juni  Les Lauriers.


